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Betreft: Hoge kosten sportaccommodaties (Sporthallen) 

 

Hoogeveen, 4 maart 2024 

 

Geachte raadsleden, 

 

Via deze brief vragen wij, het bestuur van handbalvereniging Kwiek, uw aandacht voor de 
hoge huurkosten van sporthallen in Hoogeveen en de vooral hierdoor ontstane 
financiële problemen van Handbalvereniging Kwiek. 

De laatste jaren zijn de kosten van het huren van een sporthal enorm gestegen in de 
gemeente Hoogeveen. Daartegen over is, mede door de Coronapandemie, het aantal 
leden (vooral jeugdleden) enorm gedaald. Deze ledendaling heeft echter niet geleid tot 
een vermindering van het aantal benodigde uren zaalhuur, omdat het aantal teams toch 
redelijk gelijk gebleven is.  

Door de vereniging wordt er veel gedaan om nieuwe leden te krijgen. Dat doen wij door 
handballessen te geven op basisscholen. Ook het jaarlijkse schoolhandbaltoernooi 
wordt door ons (samen met de medewerkers van de gemeente Hoogeveen) 
georganiseerd.  Daarnaast proberen wij aan marketing en PR te doen door 
wedstrijdverslagen in de Hoogevense Courant te plaatsen en ook zijn we via radio 
Hoogeveen onder de aandacht gebracht. De resultaten zijn helaas minimaal.  

Om een handbalwedstrijd te kunnen spelen moet gebruik gemaakt worden van de hele 
hal. Het veld beslaat de totale oppervlakte en wij hebben niet de mogelijkheid, zoals 
andere sporten wel hebben, om meerdere velden in de hal uit te zetten waardoor er 
meerdere wedstrijden kunnen plaatsvinden. Hierdoor kunnen per gehuurde uur relatief 
weinig leden gebruik maken van de hal. De kosten van zaalhuur zijn daarom bij handbal  



 
 

 

hoger. Voor uw informatie, wij betalen dit seizoen bijna € 11.000,-- aan zaalhuur voor ca. 
71 leden. 

Wij vragen de Raad om de uurtarieven van de sporthallen in Hoogeveen te verlagen. Dit 
vragen wij als bestuur van H.V. Kwiek, maar zeker ook voor de andere zaalsporten. Het 
betaalbaar houden van breedte sport   is ons inziens erg belangrijk om de inwoners van 
Hoogeveen te motiveren om te sporten. Wij hopen dat u deze mening met ons kunt 
delen. Voor het volgende seizoen zien wij ons toch genoodzaakt om de contributie met 
ca. € 4,-- per maand per lid te verhogen.  Indien de uurtarieven verlaagd kunnen worden 
kan dit wellicht minder worden. 

 

 

In afwachting van uw reactie 

 

Met vriendelijk groet 

Namens Handbalvereniging Kwiek 

Piet van Slochteren 

Secretaris/ penningmeester H.V. Kwiek 


